
 

 

Bestyrelsesmøde for grundejerforeningen Rørbæk sø 
Mødereferat 

24.04.22 

1. Konstituering 

Formand: Aage  
Næstformand: Benno 
Kasserer: Pia 
Sekretær: Josephine 

2. Tanker om fremadrettet samarbejde  

Der var enighed om at fortsætte det positive samarbejde fra tidligere. Primært via 
mailkorrespondance. 

3. Drøftede åbne punkter 

a) Ændringer til hjemmesiden: 
Drøftelse om hjemmesiden skal fornyes eller ændres, og hvem der i så 
fald vil skulle overtage fra den nuværende webmaster. Dette vil ikke 
blive ændret i denne omgang. 
Forslag til ændringer blev nævnt i form af en ”idé-kasse” til ønsker til 
bestyrelsen, og en evt. chatfunktion på hjemmesiden beboerne imellem.   

b) Ændringer til bank: 
Brian har påtaget sig, at undersøge mulighederne for et bankskifte, mhp. 
at mindske udgifterne for foreningen på den post.  
De nye bestyrelsesmedlemmer skal oprettes i banken. Pia kontakter Ole 
(tidligere kasserer) med ændringerne.  
Ny sekretær skal ligeledes have overdraget lister med oplysninger.   

c) Arbejdsgang ifm. med leje af det nye jordstykke: 
Stier skal genetableres og afskåret materiale bruges som kanter og 
afskærmning, så man derved holder sig på stierne. Der er forslag om 
mulighed på sigt for aktiviteter på stykket, i form af 
grillplads/bålsted/tarzanbane/huler til børn. 
Der er drøftet muligheder for at bygge en pontonbro, der vil kunne 
fjernes ved behov om vinteren. Dette vil Brian undersøge nærmere. 

4. Næste møde 

Næste møde finder sted d. 09.08.22 kl. 16.00, hos Josephine i nr. 20.  

Mødet vil foregå inden arbejdsdagen d. 03.09.22, og vi vil evt. kunne nå at drøfte 
forslag til arbejdsdagen inden.  



 

 

5. Eventuelt, som drøftes fremadrettet 

Med hensyn til situationen med vandværket, forholder bestyrelsen sig afventende.  
Der drøftes om der fremadrettet skal søges midler i fonde til en bålhytte/fælleshytte. 
Der kan evt. medbringes tegninger og priser næste gang.  
Der er ønsker om en boldbane.  
Aage kontakter Per vedr. ibrugtagning af jordstykket. 

 


